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KOMISIA ŠPORTU 

 

 

ZÁPISNICA 

zo zasadnutia komisie, ktorá sa konala 

dňa 20.1.2025 

so začiatkom o 17.00hod. a ukončením o 19.00hod. 

v zasadačke miestneho úradu mestskej časti Bratislava-Dúbravka, 
Žatevná 2 

 
 

Prítomní: Mário Borza, Štefan Gubrica, Branislav Javorek, Pavol Jančovič, Marián Bohunský, 
Richard Šafárik, Emanuel Rehák, Andrej Vlk, Peter Hanulík, Branislav Semančík 
Radek Šatka – tajomník komisie športu. 
Neprítomní: x 
Ospravedlnení: x  
Neospravedlnení: x 
 
Hostia: Martin Zaťovič, Maroš Repík, Marián Takács,  

 
 

Program zasadnutia 
 

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 
2. Dúbravský Galavečer kultúry a športu  
3. VZN č.6 / 2019 – návrh úpravy  
4. Kalendár športových podujatí pre rok 2025 
5. Zhodnotenie športových podujatí v mesiaci december 2024/ január 2025 
6. Pripravované športové podujatia na február 2025 
7. Rôzne 

Ukončenie zasadnutia komisie 
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K bodu č. 1 
Predseda komisie Mário Borza privítal všetkých prítomných a oboznámil členov komisie 
s návrhom programu. Následne dal predseda komisie o programe hlasovať.  

Hlasovanie  
prítomní: 9        za:  9          proti: 0           zdržal sa: 0 
 
Stanovisko komisie 
Členovia Komisie športu návrh programu jednohlasne schválili. 

K bodu č. 2  
K téme „Galavečer“ povedal hosť Maroš Repík ako predseda komisie kultúry svoje predstavy, ako 
by asi mohlo toto podujatie jeho ponímaní vyzerať. Rozbehla sa diskusia a ostatní členovia 
povedali svoje predstavy.  
Všetci sa zhodli na tom, že je potrebné stanoviť si presné počty nominácií a konkrétne nominácie 
a na tomto základe zvážiť zapojenie verejnosti do návrhov nominácií.  

K bodu č. 3 
VZN č.6 / 2019 – návrh úpravy  
Predseda komisie športu Mário Borza predostrel návrh zmeny vo VZN a to v takom zmysle, pokiaľ 
by sa v priebehu roka naskytla možnosť navýšiť dotácie pre šport za daný rok, aby sa dala táto 
možnosť využiť. Členovia začali diskusiu, aké možnosti a riešenia by boli reálne.  
Návrh na zmenu paragrafu 3 odsek 2 z poskytnutia dotácie z jedného na dvakrát v danom 
kalendárnom roku. O návrhu dal predseda komisie hlasovať.  
 
Hlasovanie  
prítomní: 9        za:  9          proti: 0           zdržal sa: 0 
Stanovisko komisie 
Členovia Komisie športu návrh na možnosť získať dotáciu 2x ročne jednohlasne schválili 
a odporúčajú vedeniu MČ návrh zmeny zapracovať do VZN a predložiť ho na rokovanie 
miestnemu zastupiteľstvu. 

K bodu č. 4 
Kalendár športových podujatí pre rok 2025 
Tajomník komisie Radek Šatka oboznámil členov s kalendárom športových podujatí na rok 2025. 
Taktiež poznamenal, že kalendár je materiál, ktorý sa v priebehu roka mení a pretvára podľa 
podmienok poveternostných, finančných aj na základe iných rozhodnutí. Vyzval aj členov komisie 
na možné predloženie návrhov na doplnenie športových podujatí. Pán starosta navrhol pripraviť a 
zaviesť systém evidencie a následného ocenenia najaktívnejšieho účastníka podujatí.  

K bodu č. 5 
Zhodnotenie športových podujatí v mesiaci december 2024/január 2025 
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- Dúbravský ľadový medveď DKD 
- Dúbravský stolno-tenisový turnaj DKD 
- Trojkráľový turnaj v šachu Fontána 

K bodu č. 6 
Príprava športových podujatí na mesiac január/február 2025 

- Dúbravka cup o pohár starostu 

K bodu č. 7 
V bode rôzne sa ujal slova vícestarosta pán Marián Bohunský, ktorý spolu so starostom MČ 
Dúbravka pánom Martinom Zaťovičom prostredníctvom projekcie predostreli návrh na 
revitalizáciu športového areálu Beňovského. Informoval členov o možnostiach financovania 
projektu aj o termínoch realizácie. Všetci prítomní sa zhodli na tom, že tento areál nevyhnutne 
potrebuje revitalizovať a súhlasili s použitím variantu revitalizácie povrchu futbalového ihriska 
v prevedení s umelou trávou.  

 

Na záver predseda poďakoval všetkým za spoluprácu a ukončil zasadnutie.  

 

 
 
 
 
Zapísal Overil:  
 tajomník komisie predseda komisie 
 
 
V Bratislave, dňa 22.1.2025 
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